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Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen 

Tid:   

2020-06-11, kl. 13:00 – 18:00 och 2020-06-12, kl. 09:00 – 12:30. 

Plats:   

Scandic, Värnamo 

Närvarande:   

Isabelle Sarfati (ordförande) 

Johan Pettersson (sekreterare) 

Nico Christoforidis (kassör) 

Cicci Nyström (vice ordförande) 

Jonatan Dagnå (ledamot) 

Mikael Bengtsson (ledamot) 

Berit Abrahamsson Hornvall (tjänstgörande suppleant) 

Henrik Wendel (suppleant) 

 

Adjungerade: 

Kenny Friman, motionsställare, § 110 a 

Karl Dahlgren, Sportrådet, via Skype § 111 

Janet Smedberg, Domarrådet, via Skype § 112 

Förhinder: 

Anna-Lena Löf (ledamot) 

§ 103. Mötets öppnande. 

  Ordförande Isabelle Sarfati hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 104. Godkännande av föredragningslista. 

  Kompletterades och godkändes. 

 

§ 105. Tjänstgörande suppleanter. 

  Berit tjänstgör för Anna-Lena. 

 

§ 106. Justering.  

 

  Styrelsens beslut 

  Berit valdes att justera protokollet. 
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§ 107. Föregående protokoll, 2020-06-01. 

 

  Styrelsens beslut 

  Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 108. Ordningsfrågor och rutiner för styrelsearbetet. 

  Isabelle gick igenom allmänt om vad som gäller för styrelsearbetet och praktiska  

  frågor. 

  Johan gick igenom rutiner för protokollen. När protokollet är klart skickas det  

  till alla via e-post, styrelsen har därefter tre dagar på sig att kommentera därefter  

  anses protokollet godkänt. Johan skickar efter det protokollet för fysisk justering  

  samt lägger upp det på webbsidan. 

 

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 

 

§ 109. Ekonomisk rapport.  

  Nico redogör för ekonomin till och med 2020-06-30. Vi visar ett överskott på   

  637 039 just nu beroende på mindre verksamhet på grund av Coronasituationen. 

 

  Styrelsens beslut 

  Informationen noteras. 

 

§ 110. Övergripande om samtliga råd, ansvarsområden och organisation. 

a. Motion 2020:6 – Hur federationens arbete bedrivs. 

- Styrelsen ska redovisa hur man arbetat med årsmötesbesluten. 

- Allt arbete som sker i styrelsen ska redovisas. 

- Det ska finnas en tydlig struktur för dokumentation av verksamheten,    

   verksamhetsberättelsen ska vara med utförlig. 

 

Kenny Friman deltog och förklarade bakgrunden till sin motion. 

Årsmötesbesluten och hanteringen av dess beslut tas upp i en särskild punkt 

på dagordningen.  

Vi tar med oss frågan om protokollens omfattning med underlag och 

bakgrund framöver. I verksamhetsberättelsen behöver vi lyfta de delar som 

inte berör tävlingsverksamheten.  

 

Styrelsens beslut 

Vi tar med oss diskussionen i det fortsatta arbetet. 
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b. Vilka råd/ansvarsområden ska vi ha? 

Mikael presenterar idéer med att genomföra träningsläger för ungdomar och 

instruktörer utifrån SB&K:s distriktsindelning. Mikael presenterar hur 

Westfight har planerat att genomföra verksamhet under hösten. Mikael vill 

ha mycket mer verksamhet regionbaserat. Mikael menar att 

tävlingsverksamheten behöver struktureras om. Föreningsråd och 

ungdomsråd är fråga om utbildning och vi borde ändra strukturen för dessa. 

 

Parajujutsu: Isabelle kontaktar Roger Berger som tidigare utsetts till 

rådsordförande för Para Jujutsu. Isabelle ber Roger inkomna med en skrift 

över rådet samt om fler ska ingå i rådet. 

 

Styrelsens beslut 
Föreningsrådet och Ungdomsrådet avvecklas och ett Utbildningsråd inrättas. 

Inval av nya föreningar läggs som en särskild punkt på styrelsemötena. 

Mikael återkommer med ett konkret förslag utbildningar på distriktsnivå. 

Isabelle kontaktar Roger Berger om Para Jujutsu. 

Informationen i övrigt noteras. 

 

c. Vilka ansvariga? 

Vi gör inga förändringar utifrån beslutet om ansvariga som togs på det 

konstituerande styrelsemötet. Vi utser Jonathan Dagnå som ordförande för 

Utbildningsrådet. 

 

Styrelsens beslut 

Jonatan Dagnå utses till ordförande för Utbildningsrådet. 

  

d. Kommunikationen mellan råden/ansvarsområden och styrelsen? 

Styrelsen behöver skriftliga rapporter från de råd som inte är representerade i 

styrelsen inför våra styrelsemöten. Isabelle informera råden om detta. 

 

Styrelsens beslut 

Isabelle informerar berörda om de nya rutinerna med skriftliga korta 

rapporter till styrelsen. 

 

e. Förbundets mattor. 

Vi äger 144 kvm judomatta som ligger i Nybro. Man kan låna den gratis 

men man får själv stå för frakten. 2017 och framåt har vår matta varit 

utlånad två gånger. Finns några mattor med federationslogo på. Roll-ups och 

backdrop. En våg finns också. Vi ska undersöka vad för material som 

behöver kompletteras t ex prispallar.  
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Var är den bästa fysiska placeringen av mattorna? 

 

Styrelsens beslut 

Vi funderar och återkommer till frågan vid senare styrelsemöte. 

 

f. Policydokument. 

Representationsregler, Skrivregler, Budomatta, Förtjänsttecken, 

Bidragsansökan, Organisationsföreskrifterna, Övriga? 

 

Styrelsens beslut 

Cicci går igenom policydokumenten och återkommer med förslag till 

justeringar. 

 

§ 111. Sportrådet. 

  Karl Dahlgren deltar via Skype. Karl inleder med hans bild av Sportrådet och   

  framtida planer. 

  Sportrådet består av Karl Dahlgren, Cicci Nyström, Mikael Sehlstedt, Henrik   

  Wendel och Sofia Billger. 

  Sverige är indelat av Sportrådet i fyra regioner. Regionerna ska ordna   

  tävlingsverksamhet.  

  Viktigt att engagera klubbarna. Ansvariga är utsedda i alla regioner utom  

  Stockholm.  

  Vill lämna över lite av de operativa uppgifterna i Sportrådet och fokusera mer på  

  helheten. 

  Jujutsu som idrott behöver växa. Viktigt att dra lärdomar från klubbar som har   

  växt och ökat antalet medlemmar. 

  Har stora förväntningar på arbetshelgen i augusti. Bör kunna bli en start för   

  arbetet med tävlingsverksamheten. 

  Viktigt med samarbete mellan Sportråd och Landslag för att genomföra en   

  strategisk plan. 

  Viktigt att Sportrådet blir tillfrågad om styrelsefrågor som rör    

  tävlingsverksamheten. 

 

a. Motion 2020:4 – SM 

- Vem tar fram planen för att SM ska bli årets höjdpunkt? 

- Vem utreder varför det brast under SM 2019? 

- Vem inleder förhandlingar/diskussioner med BJJ förbundet om samarbete    

   med  SM i ne waza? 
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Det ska fortsatt vara Sportrådet som har huvudansvaret för SM. De behöver 

knyta till sig fler aktiva i arbetet. Frågan kommer också att lyftas under 

arbetshelgen i augusti. Det är viktigt att bygga upp en stark SM-grupp under 

Sportrådet. 

 

Karl anser inte att det var något som brast under hanteringen av SM-2019. 

Han anser att regelverket följdes när det gäller vilka som har rätt att delta. 

Mikael anser det fel om regelverket tillåter den tolkningen som gjordes men 

anser att vi i fortsättningen bör följa JJIF:s åldersregler för deltagande i 

tävling. 

 

Mikael har tagit en kontakt med BJJ-förbundet för att utreda om ett 

samarbete kring ne-waza är möjligt. Hittills har SBJJF:s respons varit positiv 

och upprättande av en arbetsgrupp har diskuterats. Den ska bestå av tre 

representanter från respektive förbund. Mikael presenterade förslag på 

lämpliga personer som kan ingå i en arbetsgrupp och att han själv kunde 

vara styrelsens representant i arbetsgruppen. 

 

Styrelsens beslut 

Med diskussionen anser vi att motionen är hanterad enligt årsmötets beslut. 

Mikael utses som ansvarig för att inleda samarbetet med BJJ-förbundet. 

Mikael kontaktar de personer som föreslagits att delta i arbetsgruppen och 

ser om intresse finns. Informationen i övrigt noteras. 

 

b. SM 2020, 2021. 

Kan underlätta om vi kan betala ut SM-arrangörsbidraget redan i år för 2021 

(20 000 kr). 

2021 blir det i Borås under SM-veckan. 

Behöver arbeta mer med media delen och lyfta fram SM. 

Hur får vi igång Lag-SM, Junior-SM och Veteran-SM. 

Föredrar öppna SM. Bör vara ett krav för att vara med i landslaget att man 

deltar på SM. 

Vi når många tittare då vi deltar i SM-veckan. 

Så som situationen ser ut är det mycket tveksamt att lyckas genomföra ett 

SM under innevarande år.  

 

Jan Olsson som är koordinator för SM 2021 lämnar följande 

skriftliga rapport: 

Tänkte bara informera er att jag är koordinator för Jujutsu-SM 2021.  
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Jag har format en SM-kommitté med 4 personer från de två 

arrangörsklubbarna Dynamix Herrljunga och Budoklubben Shindo 

från Mölndal. Eftersom vi är två klubbar som delar på ansvaret och 

att vi inte behöver sköta servering av fika och lunch tänker vi att vi 

klarar oss med 15 funktionärer exklusive domare. TV 

expertkommentator, Läkare och sjukvårdare samt fullt bemannat 

sekretariat är klart. Vi tänker oss att kvalet kommer ske på en 

tävlingsmatta. 

 

Styrelsens beslut 
Inget SM genomförs för 2020. 

Ersättningen till arrangörsföreningarna för SM 2021 betalas ut i år. 

 

c. Tävlingsverksamheten, utbildningar och indelningen av regioner. 

Regionerna behöver börja arbeta med utbildningsverksamhet och andra 

frågor för att lyfta tävlingsverksamheten. Dessa frågor kommer också att 

diskuteras under arbetshelgen för Sportråd, Domarråd och Landslag i 

augusti. 

 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

§ 112. Domarrådet. 

  Janet Smedberg deltar via Skype. 

  Janet berättar vad Domarrådet arbetar med. Dels i Sverige och dels   

  internationellt i olika kommittéer. Sverige har högt rankade domare   

  internationellt. Tar ut domare till internationella tävlingar utifrån JJIF:s lista  

  över domare. Till VM så utser JJIF domare. 

  Domarrådet består av Janet Smedberg, Emil Gustavsson, Niclas Sjöberg och   

  Jonas Elfving. 

  Planerar ett domarkonvent för svenska domare.  

  Arbetar med arrangörsreglementet tillsammans med Sportrådet. 

  Ungefär 39 män och 7 kvinnor är som aktiva domare just nu. 

  Fråga ställdes om hur utbildningsplanerna för domare ser ut för de olika stegen.  

  Fråga lyfts om att genomföra fler grundkurser för domare runt om i landet. Vi  

  behöver en lista med datum från domarrådet för när olika domarkurser ska   

  genomföras. 

  En arbetshelg 22 – 23 augusti kommer genomföras med domare, sportråd samt  

  styrelsen. 
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  En utmaning är att alla drar åt samma håll så vi kan genomföra fler tävlingar,  

  vilket också gör det enklare att genomföra fler domarkurser. 

 

  Styrelsens beslut 

  Janet skickar över utbildningsplanerna för domare till styrelsen, informationen i  

  övrigt noteras. 

 

§ 113. Landslaget. 

  Isabelle redogör för hur landslaget fungerar. 

  Flera coacher och förbundskapten avgick i höstas. Har ringt runt till ett antal  

  tidigare aktiva. 

  Joakim Vistam och Fredrik Widgren är coacher för Fighting, Isabelle Sarfati är  

  coach för Duo. Roger Berger är coach för Para Jujutsu. Jonas Elfving sköter   

  landslagets administration. För närvarande har vi ingen förbundskapten eller  

  coach för ne waza. 

  Landslaget har sponsoravtal med Ju Sports. Vi behöver få in sponsoravtalet.   

  Nico undersöker frågan samt eventuella andra sponsorer. 

  Grand Slam är tävling som JJIF bestämt är poänggivande inför World Games. 

  Ett tapp på seniorer nu, men många ungdomar på tillväxt. 

  9-12 augusti sommarläger i Nacka där hela landslaget kommer delta. 

 

  Styrelsens beslut 

  Nico undersöker sponsoravtalet med Ju Sports och eventuellt andra avtal. 

  Informationen i övrigt noteras. 

 

§ 114. Utbildningsrådet. 

a. Utbildningar, RF-SISU, SB&K. 

Jonatan återkommer i frågan. 

 

b. Hur stöttar vi föreningarna? 

Jonatan återkommer i frågan. 

 

c. Björn Hornwalls Minnesfond. 

 

Styrelsens beslut 

Vi avsätter en budget på 20 000 kr till Björn Hornwalls Minnesfond för att 

anordna ett träningsläger. 
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d. Deltagande på läger vi ger bidrag till. 

Vi bör utse en officiell representant som deltar på de läger som vi ger bidrag 

till. Representanten ska vara SvJJF:s ansikte på plats och kunna informera 

om SvJJF. 

 

Styrelsens beslut 

I samband med att vi beslutar om lägerbidrag ska även en representant från 

styrelsen utses som närvarar på lägret. 

 

§ 115. Kommunikation. 

  Vi skulle behöva inrätta en Youtubekanal för SvJJF. 

  Synpunkter lyfts om att det är svårt att hitta på hemsidan. 

  En god idé är att genomföra en webenkät bland våra föreningar. 

  Henrik är beredd att ta på sig att vara ansvarig för webbsidan. Jesper Kedjevåg  

  och Mikael Sehlstedt är fortsatt behjälpliga med webbsidan. 

  Isabelle tar fram ett välkomstbrev till nya föreningar. ”Dojocertifikat” ska  

  skickas med. Kan detta administreras av SB&K? 

  Vi undersöker om vi ska ta fram pins, slipsnålar, strandflaggor mm. 

 

   Styrelsens beslut 

  Isabelle tar fram ett välkomstbrev till nya föreningar. 

  Johan undersöker med SB&K om de kan administrera utskick av  

  ”Dojocertifikat” och välkomstbrev till nya föreningar. 

  Henrik utses som ansvarig för informationen på webbsidan. 

  Informationen i övrigt noteras. 

 

§ 116. Internationella frågor. 

a. Skrivelse från JJIF angående tävlingsverksamhet mm. 

Isabelle redogjorde för skrivelsen och vi får ta med oss den i de framtida 

diskussionerna med ett eventuellt samarbete med BJJ-förbundet. 

 

b. Våra uppdrag idag inom JJIF mm. 

Isabelle redogör för hur JJIF/JJEU är uppbyggda. Isabelle är nordisk 

representant i JJIRC. 

JJIF är den internationella organisationen och JJEU är den Europeiska 

organisationen. JJIRC är ett regionalt råd för Europa inom JJIF. 
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I stort så är vi aktiva i det internationella förbunden för 

tävlingsverksamheten. 

Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

§ 117. Åtgärder efter årsmötet 30 maj 2020. 

a. Revidering av stadgarna. 

 

Styrelsens beslut 

Förslaget till reviderade stadgar utifrån årsmötets beslut godkänns. 

 

b. Motion 2020:4 – SM 

Frågan hanteras under punkten Sportrådet. 

 

c. Motion 2020:6 – Hur federationens arbete bedrivs. 

Frågan hanteras under Punkten Övergripande om samtliga råd, 

ansvarsområden och organisation. 

 

d. Reviderad Verksamhetsplan för 2020. 

 

Styrelsens beslut 

Johan gör ett utkast till nästa möte. 

 

e. Reviderad Budget för 2020. 

 

Styrelsens beslut 

Nico gör ett utkast till nästa möte. 

  

§ 118. Uppstart av arbetet med Verksamhetsplan och Budget för 2021. 

  

  Styrelsens beslut 

  Tas upp inför ett fysiskt möte 7 – 8 november. 

 

§ 119. Övriga frågor. 

a. Valberedningen. 

Valberedningen kommer bjudas in till ett av våra styrelsemöte via Skype. 

Alternativet är att valberedningen deltar på ett fysiskt möte. Vi får 

återkomma i frågan. 
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Styrelsens beslut 

Informationen noteras. 

 

b. Vaccinera SvJJF. 

Vaccinera mot doping. Vi som organisation bör genomgå samma process 

som föreningar.  

 

Styrelsens beslut 

Henrik undersöker frågan och återkommer med ett förslag. 

 

c. En historisk sammanställning av SvJJF:s tio första år, 2009 – 2019. 

 

Styrelsens beslut 

Frågan skjuts till nästa möte. 

 

§ 120. Nästa möte.  

  3/8, 7/9, 5/10, 7 - 8/11 (fysiskt möte), 7/12. 

  Möte på Skype kl. 21:00. 

 

§ 121. Mötets avslutande. 

  Ordförande tackade de närvarande för en bra helg och avslutade mötet. 

 

 

Johan Pettersson Isabelle Sarfati Berit Abrahamsson Hornvall 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 
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